
   Protokół Nr IX/2019

z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w dniu 30 rudnia 2019 roku w lokalu
Urzędu Gminy w Dobrem.

Obrady rozpoczęły się o godzinie 900 i trwały do godziny 14 40.
W sesji udział wzięło: w chwili rozpoczęcia 14 radnych , w trakcie sesji przybył spóźniony 
radny Michał Poławski .
Ponadto w sesji udział wzięli : Wójt Gminy , zastępca Wójta Gminy , Sekretarz i Skarbnik 
Gminy , sołtysi z terenu gminy Dobre. 

Do pkt.1.Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy pan Waldemar Szymański , 
który przywitał wszystkich zebranych , poinformował ,że w sesji udział bierze 14 radnych
co stanowi 93,33 % ustawowego składu Rady , w związku z tym sesja władna jest do 
podejmowania uchwał .
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad /na piśmie w załączeniu/.
Wójt Gminy – wnoszę o dodatkowy punkt jako 4a „Uchwała w sprawie określenia średniej 
ceny paliwa w gminie Dobre na rok szkolny 2019/2020.
Proszę o zamianę projektów uchwał w sprawie zmian w budżecie i WPF z uwagi na 
zwiększenie wydatków na żłobek.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli wniosek Wójta Gminy w sprawie zmiany
porządku obrad.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad.

Do pkt..2.Informacja o pismach , jakie wpłynęły do Rady Gminy .

1/pismo – protest ZNP w sprawie Uchwały z dnia 13 listopada 2019 roku w sprawie zmiany
uchwały dot.regulaminu wynagradzania nauczycieli.
Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokółu.

Wójt Gminy – jest tu dużo przekłamań , podjęliśmy uchwałę  o dodatku za wychowawstwo 
dla nauczycieli w wys.300 złotych , n ie ma mowy o takim samym dodatku dla opiekunek . 
Podjęliśmy decyzję zgodnie z naszymi możliwościami finansowymi.
Z-ca Wójta Gminy - -prosiłem pana Prezesa o szybkie załatwienie naszej prośby . Na 
spotkaniu przedstawiłem nasza sytuację finansową .Związku zawodowe  nie mogą mieć 
innego stanowiska jak to określone w piśmie .
Radny K.Laskowski – jaki czas ustawowy maja ZNP , a o jaki czas poprosiły władze 
gminy ?
Wójt Gminy – to nie ma znaczenia , przesłano nam uzgodnienie ,że nie wyrażają zgody na 
kwotę 80 złotych . Działaliśmy w przyśpieszonym trybie . Gdyby ustawodawca określił 
kwotę od do , to wtedy   byłaby inna sytuacja.
Radny K.Laskowski – ja nie pytałem czy czas ma znaczenie czy nie. Ja pytałem o czas 
ustawowy.
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Z-ca Wójta Gminy – możemy zostawić czas ZNP 14 dni lub 30,ale nasza prośba 
była o szybkie rozpatrzenie ze względu na dobro naszych nauczycieli. Związki zawodowe, 
jak najbardziej , odpowiedziały jak najszybciej .
Przew.Rady Gminy – odnośnie tego pisma dzwonił do mnie Prezes ZNP , pytał czy 
Wojewoda uchylił uchwałę. Wojewoda uchwały nie uchylił , ZNP miał się odwołać .
Po to są związki ,aby dbały o interesy pracowników.

2/pismo SIME o umorzenie podatku od nieruchomości na 2020 rok .
Wójt Gminy – firma ma prawo składać pisma ,ale my nie możemy pozbawiać się dochodu .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie opowiedzieli się za nie umorzeniem podatku. 

Do pkt.3.Rozpatrzenie wniosków stałych Komisji Rady Gminy  z ostatnio odbytych posiedzeń.

Komisje nie złożyły wniosków.
Radny Sł.Wierzba – a miał być zaproszony dyrektor SP ZOZ w Mińsku Maz.
Przew.Rady Gminy – jest zaproszony , będzie trochę później.

Do pkt.4.Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz realizacji uchwał Rady  
Gminy .
Wójt Gminy – 1/od czasu ostatniej sesji przyjąłem 48 interesantów w różnych sprawach,
2/ w dniu 14 listopada  odbył się odbiór prac  na budynku komunalnym w Porębach 
Nowych,
3/w dniu 14 listopada pierwsze urodziny naszego żłobka,
4/w dniu 19 listopada   podpisano umowę na świadczenie usług medycznych i D-dom,
odbyła się wizja lokalna obiektu  przez SP ZOZ w Mińsku Maz.,
5/w dniu 20 listopada uczestniczyłem w obchodach Dnia Pracownika Socjalnego,,
6/w dniu 22 listopada odbył się odbiór wodociągu Kąty Borucza – Poręby Stare,
7/w dniu 23 listopada uczestniczyłem  w spotkaniu w Rudzienku zorganizowanym przez 
Koło Gospodyń Wiejskich,
8/ w dniu 24 listopada brałem udział w poświęceniu krzyża  w Dobrem ul.Zdrojówki,
9/ w dniu 26 listopada dokonano  odpisu gruntu pod budowę drogi – przedłużenie ul.Armii 
Krajowej,
10/w dniu 27 listopada  podsumowano 20 -lecie istnienia Powiatu Mińskiego,
11/w dniu 29 listopada odbył się konwent Wójtów i Burmistrzów powiatu mińskiego,
są to spotkania cykliczne , raz w kwartale,
12/ w dniu 1 grudnia brałem udział w poświęceniu kaplicy w Czarnogłowiu,
13/ w dniu 2 grudnia  brałem udział w Kongresie Związków Samorządów Polskich,
14/ w dniu 4 grudnia przyjąłem Pana Wójta Cegłowa  oraz uczestniczyłem  w obchodach
Dnia Osób Niepełnosprawnych, uroczystość odbyła się w Rządzy . 
W dniu 12 stycznia planujemy  spotkanie  jasełkowe dla osób samotnych , 
niepełnosprawnych . Prośba do sołtysów,aby takie osoby dowieźć  na to spotkanie . Sołtysi  
radni najlepiej wiedzą komu należy pomóc.
15/w dniu 5 grudnia odbyło się spotkanie z Rada Rodziców przy szkole w  Dobrem ,
16/w dniu 6 grudnia odbył się korowód kolędowy w Siennicy  , gmina Dobre zajęła 
I miejsce,
17/ w dniu 6 grudnia w godzinach popołudniowych  rozświetlono choinkę .
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18/w dniu 9 grudnia  uczestniczyłem w zebraniu LGD Ziemi Mińskiej,
19/ w dniu 10 grudnia  uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym w Powiatowym Urzędzie 
Pracy w Mińsku Maz.,
20/w dniu 12 grudnia podpisałem umowę z EKO SAM BIS,
21/ w dniu 14 grudnia brałem udział w spotkaniu Koła Gospodyń Wiejskich oraz straży 
w Rudzienku ,
22/w dniu 14 grudnia  brałem udział w spotkaniu opłatkowym  w Jakubowie,
23/w dniu 16 grudnia  brałem udział w wyjazdowym szkoleniu,
24/w dniu 20 grudnia rozwoziłem paczki  dla osób starszych , paczki te były ze składek 
pracowników Urzędu Gminy ,
25/w dniu 20 grudnia brałem udział w otwarciu  posterunku policji w Kałuszynie,
26/w dniu 20 grudnia odbyła się wizja lokalna ośrodka zdrowia,
27/ w dniu 19 grudnia obyło się posiedzenie Komisji BOR oraz spotkanie opłatkowe,
28/w dniu 23 grudnia odbyło się spotkanie członków Zarządu Gminnego Związku Spółek 
Wodnych ,podjęto uchwałę o odłączeniu  się od Rejonowego Zarządu Spółek Wodnych,
29/uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym w Mlęcine i Czarnogłowiu,
Na ostatniej komisji BOR padłu ustne pytania :
Pan Laskowski pytał o stan licznika instalacji fotowoltaicznej na szkole ,
stan licznik na dzień dzisiejszy 27512 kwh , protokół odbioru podpisano w dniu 30 kwietnia 
2018 roku  i w tym dniu instalacja działała , umowę z PGE podpisano w dniu 19 sierpnia 
2019 roku , było to niezależne ode mnie .
W międzyczasie były dwa uszkodzenia spowodowane wyładowaniami atmosferycznymi.
Obecnie zamontowano zabezpieczenia . W funkcjonowaniu instalacji były przerwy .
Koszt instalacji 1,324 mln złotych .
Pan Wierzba pytał kto postawił warunek montażu instalacji ,to ustawodawca zmusił nas do 
tego ,aby zamontować instalację. Nikt nie przeprowadził kalkulacji , dopiero teraz  możemy
dokonywać kalkulacji .Nie wiem po jakim czasie zwróci się koszt instalacji i chyba nikt tego
nie wie. Najwięcej energii zużywa się zima i jesienią , ale wtedy nie tak dużej produkcji 
energii.
Pani Wielechowska pytała czym była spowodowana awaria i jaki był czas naprawy.
Awaria była niezależna od nas , usunięto ją w ramach gwarancji . Umowę z PGE podpisano 
19 sierpnia 2019 roku .
Radna Wielechowska – co to znaczy „dość długo”?
Wójt Gminy – dwa – trzy miesiące.
Radny K.Laskowski – proszę o udzielenie odpowiedzi na piśmie i umieszczenie na BIP-ie.
Gdybym nie zapytał  to byśmy nie wiedzieli ,że instalacja sobie była , a nie działała.
Jestem zaskoczony ,że instalacja przez rok nie działała.
Przew.Rady Gminy – proszę o pytania na piśmie .

W tym czasie przybył spóźniony radny Pan Michał Poławski .

Do pkt.4.a/Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej  ceny  jednostek paliwa  w gminie na 
rok szkolny 2019/2020.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 14 głosami za przy 1 głosie przeciwnym .
Uchwała Nr IX/85/19 na piśmie w załączeniu.
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Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.5.Podjęcie uchwały w sprawie  poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
na terenie gminy  Dobre w drodze inkasa, wyznaczeniu inkasentów oraz określenia               
wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Wójt Gminy – nie jestem sprawcą tej sytuacji .Jesteśmy zmuszeni do podwyższenia stawki 
za odpady. Proponuje prowizje dla sołtysów w wysokości 5 % , Stawka za odpady wzrośnie.
Nie chciałbym tez pozbawiać sołtysów prowizji. 
Radna H.Wadas- skąd wynika kwota 76500 złotych i 45 500 złotych ?
Wójt Gminy – 76500 zł to dwukrotna zbiórka worków czarnych , 45500 zł to koszt 
pracowników 3/4 etatu.
Radna H.Wadas – czy rzeczywiście jest potrzeba zatrudnienia na 3/4 etatu ?
Jest to na pewno przesadzone . Kto ponosi koszt upomnienia?
Wójt Gminy – mieszkaniec.
Radna H.Wadas – to dlaczego mówił Pan ,że gmina pokrywa koszt upomnienia.
Wójt Gminy – ja mówiłem ,że mieszkaniec pokrywa koszt upomnienia.
Radna H.Wadas – kwota 76500 zł i 45500 zł to kwoty z sufitu.
Wójt Gminy – to nie tylko zawieranie umów , to cała procedura związana z administracją
tego zadana . Chciałbym , aby śmieci kosztowały jak najtaniej ,ale naprawdę nie da się.
Radny Sł.Wierzba – proponuję  pozostawić prowizję 7,5 % . Ostatnio sołtysi narzekają ,
wiele osób płaci przez internet.
Przew.Rady Gminy – przy stawce 7,5 % czy 5 % i tak będzie podwyżka dla sołtysów.
Radny Sł.Wierzba – jaka będzie opłata dla działkowiczów ?
Wójt Gminy – taka sama jak dla mieszkańców.
Radny Sł.Wierzba – a jeśli działkowicz nie złoży deklaracji ?
Wójt Gminy – pracownik skontroluje.

Przewodniczący Rady Gminy jako pierwszy poddał pod głosowanie wniosek wójta Gminy 
o 5 % prowizji dla sołtysów.
Radni w głosowaniu jawnym przyjęli powyższy wniosek 6 głosami za przy 5 przeciwnych i 
2 wstrzymujących się od głosu , 2 radnych nieobecnych podczas głosowania.

W związku z powyższym wynikiem głosowania nie poddano pod głosowanie wniosku 
radnego Sł.Wierzby o 7,5 % prowizji.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę z wnioskiem Wójta Gminy o 5 % prowizji
7 głosami za przy 3 przeciwnych , 1 głosie wstrzymującym , 4 radnych nie brało udziału w 
głosowaniu .

Uchwała Nr IX/86/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Do pkt.6.Podjęcie uchwały w sprawie  metody ustalenia oraz stawki opłaty  za gospodarowanie 
  odpadami komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi  
jednorodzinnymi kompostujących  bioodpady stanowiące odpady komunalne w  
kompostowniku przydomowym na terenie gminy Dobre .

Radny Sł.Wierzba – proszę wskazać artykuł ,na podstawie którego Pan Wójt podpisał 
umowę na śmieci  przed podjęciem uchwały .
Składam wniosek ,aby stawka za śmieci wyniosła 12 złotych , stawka za niesegregowane 
24 zł, stawka z kompostownikiem 11 zł, oraz dodać artykuł w uchwale ,że jednorazowa 
opłata dla działkowiczów wynosi 150 zł rocznie za śmieci segregowane  i  300 zł za śmieci 
niesegregowane.

Jako pierwszy pod głosowanie poddano wniosek Wójta Gminy z projektu uchwały 16,40 zł ,
32,80 zł za śmieci niesegregowane , ulga w sytuacji zastosowania kompostownika 0,80 zł.
Za wnioskiem głosowało 7 radnych , przeciw 7 radnych , 1 radny wstrzymał się od głosu.

Jako drugi głosowano wniosek radnego Sł.Wierzby .
Za wnioskiem głosowało 6 radnych , przeciw 6 radnych , 3 radnych wstrzymało się od 
głosu.

Wójt Gminy – proszę wskazać środki .
Radny Sł.Wierzba – Pan Wójt podpisał umowę z firmą w dniu 12 grudnia , uchwała będzie 
w dniu 30 grudnia . Czy wójt mógł podpisać umowę przed uchwaleniem stawki . Pan Wójt , 
po przetargu powinien  zwołać sesję , ustalić stawkę i dopiero podpisać umowę.
Wójt Gminy – zanim ogłoszę przetarg muszę mieć środki w budżecie  .
Przew.Rady  Gminy – proszę nam wyliczyć skąd pieniądze do przetargu , czy 12 zł 
wystarczy nam do przetargu.
Radny Sł.Wierzba – trzeba aneksować umowę.
Wójt Gminy – nie ma takiej możliwości .
Radny K.Laskowski – ja odnoszę wrażenie ,że Wójt z Przewodniczącym ustalili już stawkę.
Wójt Gminy – do śmieci nie mogę dołożyć środków a jeśli już to skąd .Wojewoda taka 
uchwałę uchyli.
Radny Sł.Wierzba – ja zaproponowałem takie stawki jakie są w Stanisławowie.
P.K.Rosa sołtys sołectwa Dobre II – do kogo zgłosić kompostownik?
Wójt Gminy – to będzie w deklaracji.
Radna D.Wielechowska -wszyscy dokładnie wiedzieli ,że będzie podwyżka , ale ten temat 
powinien być wcześniej omówiony.
Wójt gminy – wszyscy państwo wcześniej otrzymali materiały dot.śmieci .
Radny Sł.Wierzba – dyskusja była taka jak teraz.
Radny K.Laskowski – o ile wzrosła opłata za PSZOK ?
Wójt Gminy – my bazujemy na ofercie firmy  ,która składa ją do przetargu.

 Radny K.Laskowski – no to stawka za PSZOK wzrosła czy nie ?
Wójt gminy – my jako rada nie będziemy stanowić swojego prawa.
Radny P.Koseski – mamy przetarg za 1 mln zł , a gdyby był za 1,6 mln zł.
Radca prawny – przed ogłoszeniem przetargu Wójt musi mieć zapewnione środki w 
budżecie .
Przew.Rady
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 Gminy – proszę wskazać źródło sfinansowania.
Radny Sł.Wierzba – od tego jest pani Skarbnik , można negocjować umowę.
Przew.Rady Gminy – jeśli wskaże pan środki to będziemy głosować wniosek radnego.
Radny Sł.Wierzba – przesunięcie z dz.750  wykonanie projektu rozbudowy budynku urzędu 
gminy.
Wójt Gminy – ustawodawca narzuca nam wykluczenie barier architektonicznych, 
w budynku są liczne schodki , archiwum nie ma prawidłowego zabezpieczenia . Jeśli
nie będziemy rozbudowywać budynku cofniemy się .
Sołtys sołectwa Dobre II -prośba do radnego powiatowego , aby przy drogach powiatowych 
zbierano śmieci .
Wójt Gminy – proszę zgłaszać do Urzędu Gminy, my przekazujmy informacje do zarządcy 
drogi.
Radny K.Laskowski – a jak była suma z poprzedniego przetargu gdy była stawka 9 złotych ?
Sołtys sołectwa Rudzienko – w Rudzienku są trzy rodziny , które wystawiają śmieci ,a nie 
płacą.
Radny Sł.Wierzba – ile jest etatów do śmieci ?
Wójt Gminy – 3/4 etatu tak jak do tej pory .
Radny Sł.Wierzba – proszę o przerwę i podanie danych z poprzedniego  przetargu .
Radna D.Wielechowska – mamy prawo do informacji , niech urzędnik powie nam jaka była 
kwota z poprzedniego przetargu. Kto nie płaci za śmieci i je wystawia to urzędnicy powinni
sprawdzić.
Radny M.Poławski -  ja składałem wniosek o sprawdzenie deklaracji , mój wniosek upadł.
Sołtysi  doskonale wiedzą kto płaci , a kto nie płaci i powinni zgłaszać to do Urzędu Gminy .
Wójt Gminy – poprosiłem osoby , które zajmują się sprawami śmieci w Urzędzie o
możliwość wyjaśnienia  .
P.E.Budkiewicz – w Rudzienku są osoby , które płacą za cały rok z góry i Pan sołtys
nie widzi tych osób w kwitariuszach .
Radny Sł.Wierzba – czy wszyscy działkowicze składają deklaracje i ilu ich jest?
P.R.Miąskiewicz – w tym momencie nie wiem ilu jest działkowiczów.
Wójt gminy – w poprzednim przetargu firma KOBE złożyła ofertę na kwotę 609 287,40 zł.
P.R.Miąskiewicz – gmina Wierzbna mająca na swoim terenie firmę ma stawkę za śmieci 
15 zł od mieszkańca.
P.E.Budkiewicz – po każdej racie  wysyłane są upomnienia raz tytuły wykonawcze.

Przewodniczący rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały złożony przez Wójta 
Gminy ze stawką podstawową 16,40 , za śmieci niesegregowane 32,80 zł , ulga 0,80 zł.

Radni  w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 8 głosami za , przy 5 przeciwnych i 2 głosach
wstrzymujących . 

Uchwała Nr IX/87/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

 W dalszej części obrad udział wziął Pan Mariusz Martyniak dyrektor SP ZOZ w Mińsku 
Maz. Wraz z dwiema pracownicami .

http://www.gminadobre.bip.net.pl/


– 7   -

Przedstawiono  model funkcjonowania służby zdrowia na terenie gminy Dobre , zakres 
świadczonych usług medycznych , dostępność do lekarzy podstawowej opieki zdrowotnej 
oraz do lekarzy specjalistów .
Szerzej przedstawiono usługę dziennego domu  opieki medycznej dla osób wymagających 
szczególnej opieki. 
Radny W.Bogucki – wątpię ,aby osoby starsze dojechały do Mińska i złożyły deklarację o 
przystąpieniu do nowego podmiotu medycznego.
P.Martyniak – słuszna uwaga , tym bardziej ,że będą funkcjonowały dwa podmioty 
lecznicze.
Radny R.Sajnóg – czy usługi D-dom będą korzystały osoby z całego powiatu?
P.Martyniak- tak , jest to projekt dla całego powiatu.
Radny R.Sajnóg – ile jest takich domów na terenie powiatu?
P.Martyniak – był taki projekt w Mińsku ,ale na ten moment nie wiem czy funkcjonuje.
Sołtys sołectwa Czarnogłów – a co ze stomatologią? Z NFZ , będziemy dążyli do tego ,aby 
stomatologia nadal była u Państwa.
Radny K.Laskowski – czy d-dom będzie usługą za darmo czy komercyjną?
P.Martyniak – usługa ta jest za darmo , każdy zakład leczniczy ma oddzielna umowę ,ale 
środki finansowe idą za deklaracją pacjenta.

Obrady opuścił radny P.Sł.Wierzba.

Radna P.U.Wróbel- jaki jest okres trwania d-dom?
P.Martyniak – 18 miesięcy w ramach projektu unijnego ,dalej zależy od potrzeb i 
możliwości finansowania przez NFZ.
Sołtys sołectwa Czarnogłów – czy w d-dom pierwszeństwo korzystania będą mieli 
mieszkańcy gminy Dobre ?
P.Martyniak – jest zasada równych szans.
Radny W.Bogucki – czy zdrowe dzieci będą oddzielone od chorych?
P.Martyniak – są dewa sposoby , rozdzielność lokalowa i rozdzielność czasowa.
Radny M.Poławski – z dniem 1 lutego ilu będzie lekarzy i jakiej specjalności?
P.Martyniak – lekarz medycyny rodzinnej , prowadzę rozmowy ,aby lekarz pediatra był 
codziennie.
Radny Z.Olko – jeśli państwo podpiszecie umowy z innymi gminami  to nasi pacjenci będą 
mogli korzystać z usług w tych gminach?
P.Martyniak- tak , owszem.
P.K.Wichrowski – na jaki czas zawarta jest umowa z gminą Dobre  i jaka jest wysokość 
dzierżawy?
P.Martyniak – umowa zawarta jest na trzy lata , 13 zł/m2 co daje kwotę miesięczną
dół 1882 zł +VAT , góra 3231,80 zł + VAT.
P.W.Rastawicki radny powiatowy – dziękuję naszej gminie za aktywność w zakresie zakupu 
mammografu i pomocy naszemu szpitalowi. 
Wójt Gminy – Pan dyrektor widzi potrzebę opieki ,ale my również widzimy taka potrzebę . 
Na pewno doczekamy się szerokiej i dobrej służby zdrowia.

Obrady opuścił radny Michał Poławski .

Do pkt.7.Podjęcie uchwały ws prawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie  odpadami komunalnymi   .
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Radny St.Pawiński – zawsze zbieraliśmy opłatę za śmieci przy podatku .
Wójt Gminy -pojawia się nowy termin , to wynika z ustawy , utworzono również nowy 
rachunek bankowy.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za ,1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu, 2 radnych nieobecnych po9dczas głosowania .

Uchwała Nr IX/88/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.8.Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy   Dobre.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za , 2 radnych nieobecnych 
podczas głosowania .

Uchwała Nr IX/89/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.9.Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w  zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu 
Gminy Dobre i zagospodarowania tych odpadów.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za , 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu , 2 radnych nieobecnych.

Uchwała Nr IX/90/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.10.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za  
 gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Dobre oraz trybu składania  
deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za , 2 radnych nieobecnych.

Uchwała Nr IX/91/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Do pkt.11.Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających na funkcję sołtysa w 
sołectwie Ruda  Pniewnik .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za , 2 radnych nieobecnych.

Uchwała Nr IX/92/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.12.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 
2020-2022.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za , 2 radnych nieobecnych.

Uchwała Nr IX/93/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Obrady opuściła radna Dorota Wielechowska.

Do pkt.13.Podjęcie uchwały w sprawie stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 
na cele nie związane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za , 3 radnych nieobecnych.

Uchwała Nr IX/94/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.14.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy 
Dobre   na 2020 rok.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za , 3 radnych nieobecnych.

Uchwała Nr IX/95/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.15.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Dobre na 2020 rok.

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/


– 10   -

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za , 3 radnych nieobecnych.

Uchwała Nr IX/96/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.16.Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy Dobre

Na członków Komisji Statutowej zgłoszono następujących radnych .

1.Stanisław Pawiński ,
2.Wojciech Bogucki,
3.Kamil Wichrowski,
4.Roman Sajnóg Przewodniczący Komisji 
5.Ryszard Kur .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 11 głosami , 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu , 3 radnych nieobecnych.

Uchwała Nr IX/97/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.17.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  w Wieloletniej Prognozie  Finansowej Gminy 
Dobre   na lata 2019 -  2029 .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 10 głosami za , 2 radnych nie brało udziału w 
głosowaniu , 3 radnych nieobecnych.

Uchwała Nr IX/98/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2019 rok.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za ,  3 radnych nieobecnych.

Uchwała Nr IX/99/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Do pkt.19.Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobre 
  na lata 2020-2030.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 11 głosami za , 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu  , 3 radnych nieobecnych.

Uchwała Nr IX/100/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.20.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dobre na 2020 rok.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za ,  3 radnych nieobecnych.

Uchwała Nr IX/101/19 na piśmie w załączeniu.

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.21.Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół 12 głosami za , 3 radnych nieobecnych.

Do pkt.22.Wolne wnioski .

W sesji udział wziął pracownik WODR , który przedstawił swój plan pracy , konkursy , 
olimpiady, dyżury pracy w Urzędzie Gminy .

Radna H.Wadas – na następną sesję proszę zaprosić przedstawiciela firmy EKO SAM BIS.

Radny St.Pawiński – Pan Wójt wspomniał o rozwiązaniu Rejonowego Zarządu Spółek 
Wodnych . Będzie tworzona Gminna Spółka , proszę o pomoc radcę i Wójta .
Spotkanie Spółki odbędzie się w  dniu 8 stycznia , a kolejne 15 stycznia.
Radny W.Bogucki – chodzi mi o drogi powiatowe , a konkretnie o zakrzaczenie w rowach.
Proszę Wójta o interwencję.
Wójt Gminy – my piszemy do zarządu dróg . Podjąłem działania dot.rozbiórki  budynku po 
Urzędzie Gminy , jest ustanowiony kierownik robót bo nie było innej możliwości ..
Rozbiórka będzie we własnym zakresie  .

Następnie  Wójt Gminy zaprosił na wspólnego sylwestra i przywitanie nowego roku .
Złożył wszystkim życzenia noworoczne.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy dokonał 
zamknięcia sesji.

Protokółowała: Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Kalinowska     

      Waldemar Szymański 

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/

